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GEWELDIGE	TRAINER/COACH	VAN	DE	JO19-2	VERSUS	EEN	
BEVLOGEN	O19-COÖRDINATOR	
	
Interview	door	Patricia	Goslings	voor	clubblad	de	Olympiaan	in	november	2017	
	
Op	een	donderdagavond	in	september	treffen	we	Mirelle	op	het	terras	voor	een	gesprek	met	haar	
als	nieuwe	teamcoördinator	van	de	O19.	Later	zal	ook	Omar	verschijnen,	de	trainer/coach	van	
JO19-2,	samen	met	zijn	vrouw	Nour.	Zij	zijn	uit	Syrië	gevlucht.	Omar	was	professioneel	keeper	
voor	Darya,	een	"kleine"	stad,	van	circa	500.000	inwoners.	
	
"Omar	komt	er	zo	aan",	zegt	Mirelle.	"Hij	heeft	in	Syrië	zes	jaar	"stilgestaan".	(door	de	oorlog	kon	hij	
zes	jaar	lang	niet	voetballen	red.),	heeft	daar	onwijs	veel	keeperstrainingen	gegeven	en	is	daar	zelf	
ook	een	goede	keeper	geweest.	Dat	is	gewoon	gaaf	om	zo	iemand	erbij	te	hebben.	Hij	praat	wel	
voornamelijk	Engels,	maar	zijn	vrouw	Nour	spreekt	al	aardig	Nederlands.	Even	spieken	bij	“m’n	
jongens”	van	de	JO19-1	(ze	kijkt	richting	het	veld	waar	de	jongens	aan	het	trainen	zijn).	
	
Intussen	zijn	Omar	en	Nour	aangeschoven.	
"Omar	is	een	geweldige	trainer/coach",	aldus	Mirelle.	"Hij	observeert	en	geeft	aanwijzingen.	Het	is	
niet	zo,	dat	hij	vanaf	de	kant	loopt	te	schreeuwen".	Naast	trainer	van	de	JO19-2	is	Omar	ook	een	
van	de	keepers	bij	de	selectie	van	Olympia.	Omar:	"Maar	mijn	conditie	is	nog	niet	goed.	Ik	was	65	
kilo,	maar	ben	door	het	niet-sporten	85	kilo	gaan	wegen.	Gelukkig	heb	ik	wel	veel	ervaring.	Op	dit	
moment		heb	ik	ook	last	van	een	blessure	aan	mijn	voet,	dus	ik	doe	het	rustig	aan.	Maar	komende	
week	hoop	ik	weer	helemaal	fit	te	zijn.	Maar	ja,	ik	ben	al	wel	32	(lacht).	In	Darya	was	ik	
profvoetballer.	Ik	ben	daar	op	mijn	achtste	begonnen,	heb	bijna	15	jaar	bij	die	club	gespeeld.	Ik	heb	
alle	teams	doorlopen,	tot	het	eerste	team,	de	selectie.	Dat	Eerste	speelde	afwisselend	op	het	
hoogste	en	op	het	één	na	hoogste	niveau	in	de	competitie."	
	
In	een	interview	in	het	AD	las	ik,	dat	je	via	andere	plaatsen	in	Nederland		hebt	gewoond	voor	je	in	
Gouda	terechtkwam.	Hoe	ben	je	precies	bij	Olympia	terecht	gekomen?	
	
Omar:		"Dat	is	dankzij	Wilma	(Neefjes,	red.)	Zij	ging	met	mij	in	gesprek	bij	het	Ontmoetingscafé	en	
legde	contact	met	Jan	Chris	Kuipers	voor	mij.	Ik	ben	toen	eerst	begonnen	als	trainer	bij	de	pupillen	
om	Olympia	te	leren	kennen.	Ik	heb	het	hier	naar	mijn	zin.	Olympia	is	een	leuke	club.	De	mensen	
zijn	vriendelijk	en	open	naar	anderen.	Ze	moedigen	je	ook	aan	als	je	niet	fit	bent.	_They	care._	De	
velden	en	materialen	zijn	ook	goed.	En	ik	kom	vaak	bekenden	tegen.	Na	twee	maanden	had	ik	al	
vrienden."	
	
Het	verschil	met	Syrië?		
	
Als	prof	had	ik	natuurlijk	elke	dag	training.	En	in	het	weekend	een	wedstrijd.	Daar	waren	de	mensen	
ook	in	je	geïnteresseerd,	maar	alleen	als	je	goed	speelde,	anders	kon	je	gaan.	Bij	een	profclub	gaat	
het	natuurlijk	wat	harder."	
	
Hoe	vaak	train	je?	
	
Omar:	"Ik	train	bijna	elke	dag.	Op	vrijdagavond	geef	ik	keeperstrainingen	aan	alle	juniorenteams:	
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JO15,	JO17	en	JO19.	Deze	zijn	verdeeld	in	twee	groepen,	van	ieder	een	uur.	Daar	ben	ik	afgelopen	
maart	mee	begonnen.	Sinds	afgelopen	augustus	train	ik	samen	met	de	keepers	van	de	selectie	
onder	Pascal	Korteweg	Maris,	de	keeperstrainer	van	de	selectie,	dit	is	op	disndag-	en	
donderdagavond.	En	dan	train	ik	de	JO19-2	op	maandag	en	woensdag,	en	op	zaterdag	hebben	we	
natuurlijk	de	wedstrijd.	
	
Hoe	is	je	samenwerking	met	Mirelle?	
	
"Mirelle	en	ik	hebben	veel	contact,	bijna	dagelijks."	Mirelle:	"Over	bijvoorbeeld	blessures	bij	de	
spelers.	En	de	JO19-2	heeft	weinig	spelers,	als	we	iemand	tekort	komen,	hebben	we	contact	met	
Jan	Nijzink,	coördinator	van	de	O17,	over	wie	er	in	wil	vallen.	Meestal	is	dat	dan	een	speler	uit	de	
JO17-2,	JO17-3	of	JO17-4.	Dit	moet	altijd	bijgehouden	worden:	elke	speler	mag	maar	een	beperkt	
aantal		wedstrijden	in	een	andere	categorie	spelen.	Op	dit	moment	is	onze	keeper	geblesseerd	en	
hebben	we	inhaalrondes.	Omar	beslist	dan	of	zo'n	wedstrijd	doorgaat.	"	
	
Mirelle:	“Omar	zit	niet	in	de	groeps-app	van	de	JO19-2.	Ik	vat	alles	voor	hem	samen	en	stuur	dat	
dan	naar	hem:	'die	en	die	rijden	morgen,	die	is	er	niet,	enz'.	Omdat	de	JO19-2	geen	vaste	leider	
heeft	en	Omar’s	Nederlands	nog	niet	zo	goed	is,	moet	er	altijd	iemand	naast	Omar	zitten.	Dat	is	
telkens	een	andere	ouder,	ze	wisselen	elkaar	af.		
	
Omar:	"Ik	ga	drie	keer	in	de	week	naar	school	om	Nederlands	te	leren,	in	totaal	besteden	we	
ongeveer	100	uur	aan	het	Nederlands.	In	april	hopen	we	te	slagen	voor	het	inburgeringsexamen	op	
B2-niveau."			
	
Met	nog	een	extra	certificaat	kan	Omar	dan	in	Nederland	boekhouder	worden,	zijn	oude	beroep	
naast	dat	van	keeper.	Nour	gaf	scheikunde	en	wiskunde	aan	11-	en	12-jarigen,	en	hoopt	in	
Nederland	ook	weer	les	te	kunnen	geven.	
	
Nour:	"Mirelle	weet	alles,	ze	heeft	altijd	overal	een	oplossing	voor."	Ook	Omar	is	erg	blij	met	
Mirelle:	"Het	is	belangrijk	om	een	goede	collega	te	hebben."		Mirelle:	Hij	is	echt	enthousiast		om	
mee	te	werken,	dat	werkt	door,	op	mij,	maar	hopelijk	ook	op	de	jongens."	Omar:	"Wil	je	ook	
opschrijven	dat	ik	Jan-Chris	wil	bedanken,	voor	alle	steun	die	hij	me	geeft,	en	dat	hij	mij	een	kans	
geeft?	Dank	je	wel!"	Bij	deze!	
	
Mirelle,	hoe	ben	je	coördinator	geworden?	
	
"Het	kwam	eens	een	keer	ter	sprake	dat	er	op	die	plekken	vacatures	waren,	toen	heb	
geïnformeerd:	zou	ik	daar	geschikt	voor	zijn?	En	Aad	(Dols)	en	Orbo	(Verschuur)	hadden	zoiets	van:	
geen	probleem,	graag	zelfs!	En	toen	was	het	binnen	een	half	uur	beklonken.	Aad	was	op	dat	
moment	nog	manager	van	de	junioren	en	Orbo	voorzitter	van	de	jeugdcommissie.	Fotografie	is	
mijn	hobby,	eigenlijk	een	uit	de	hand	gelopen	hobby.	Ik	ben	in	principe	de	vaste	fotograaf	bij	
Olympia	en	dat	kan	ik	er	als	coördinator	gewoon	bij	blijven	doen.	Dat	loopt	niet	mijn	wedstrijden	in	
de	weg.	Maar	alleen	foto's	maken?	Ik	ben	natuurlijk	ook	gewoon	een	voetbaldier	en	ik	miste	dat	
bezig	zijn	met	“voetbaldingen”.	De	"randzaken"	zoals	de	Olympiaan,	de	Grote	Club	Actie	en	
Gehandicaptendag,	die	zijn	leuk	en	ook	belangrijk	voor	de	club,	maar	daar	kan	ik	niet	mijn	voetbal-
ei	in	kwijt.	Ik	ben	ook	niet	iemand	om	op	dat	veld	te	gaan	staan,	dus	wat	kan	ik	dan	doen?	Dan	kom	
je	in	dit	soort	functies	terecht,	in	commissiefuncties.	De	jongens	van	de	O19	die	ken	ik,	die	volg	ik	al	
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jaren,	de	trainers	ken	ik	en	met	Omar	komt	er	gewoon	een	trainer	bij	die	enorm	gemotiveerd	is	en	
dat	maakt	het	dan	alleen	maar	leuk.	Dus	ja,	tot	nu	toe	is	het	even	aanpoten,	even	wennen,	er	komt	
een	hoop	bij	kijken.	
	
“De	jongens	moesten	natuurlijk	allemaal	heel	snel	hun	spelregelbewijs	halen.	Alles	wat	vanuit	het	
(jeugd)bestuur	naar	de	leiders	gaat	loopt	via	jou.	Elke	donderdag	en	vrijdag	is	er	veel	
telefoonverkeer	om	teams	met	voldoende	spelers	weg	te	sturen,	regelen	van	oefenwedstrijden,	
alle	informatie	over	regeltjes,	over	het	draaien	van	vrijwilligersdiensten,	met	selectiediensten,	het	
vlaggen,	het	doen	van	ontvangst:	alles	gaat	ook	langs	jou	heen.	En	dan	zet	je	het	wel	uit	naar	je	
leider,	maar	dat	moet	wel	op	zeer	korte	termijn	gedaan	worden!	Je	krijgt	ook	te	maken	met	
voorvalletjes,	die	opgelost	moeten	worden,	als	het	om	een	trainer	of	leider	gaat,	dan	wordt	de	
lettercoördinator	erbij	geroepen.	Dat	heb	ik	gelukkig	nog	niet	meegemaakt,	maar	als	er	straks	een	
speler	een	rode	kaart	krijgt,	krijg	ik	daar	ook	mee	te	maken,	als	er	iets	gebeurd	wat	“niet	hoort”	
geldt	hetzelfde.	Laten	we	hopen	dat	ik	daar	voorlopig	ver	vandaan	kan	blijven.	Alle	voetbal	
gerelateerde	dingen,	dat	is	mijn	ding.	Ik	kan	me	er	ook	heel	hard	voor	maken.	Het	is	
wat	Omar	ook	al	zei:	ik	ken	inmiddels	al	zoveel	mensen	binnen	de	club,	dat	ik	ook	mijn	weg	weet	te	
vinden	naar	een	oplossing.	Ja,	wat	we	ook	nog	gedaan	hebben;	een	paar	weken	geleden:	aan	het	
begin	van	het	seizoen	kwamen	we	spelers	tekort,	dus	toen	hebben	we	jongens	benaderd	die	op	de	
wachtlijst	staan,	samen	met	Tanja	Van	Hoorn	van	de	ledenadministratie.	We	hadden	26	spelers	
voor	twee	teams,	te	weinig	dus.	Dan	laat	je	ze	een	keer	meetrainen,	overleg	je	met	Omar	of	Tayeb,	
hangt	ervan	af	in	welk	team	ze	getraind	hebben,		of	ze	daarin	kunnen	gaan	spelen.	Dan	kijk	je	
of	ze	de	contributie	kunnen	betalen	en	of	ze	hun	vrijwilligerstaken	kunnen	doen.	De	afgelopen	
weken	hebben	we	vier	jongens	aangenomen.	Als	je	ziet	met	hoeveel	plezier	die	al	aan	het	
voetballen	zijn	en	hoe	die	al	geaccepteerd	zijn	in	de	groep...	dat	geeft	ook	weer	een	kick,	ook	weer	
voldoening.	En	daarnaast,	doordat	er	even	geen	vaste	leider	is	bij	de	A2,	ben	ik	even	invallend	
leider:	ik	zorg	dat	er	genoeg	chauffeurs	zijn,	ik	zorg	dat	er	iemand	is	om	te	vlaggen.	
	
Doet	Omar	dat	niet?	
	
Nee,	Omar	moet	alleen	met	de	jongens	bezig	zijn,	hij	moet	trainen	en	voetballen.	Ik	zorg	dus	dat	er	
een	leider	naast	Omar	is	op	de	bank,	vooral	om	taal-technische	redenen	natuurlijk.	Het	is	niet	aan	
Omar	om	zich	te	melden	bij	een	club,	zo	van:	wij	zijn	Olympia.	Dus	dat	doen	we	bij	toerbeurt.	Het	is	
een	hoop	werk,	maar	ik	doe	het	met	enorm	veel	plezier.	
	
Wat	geeft	jou	de	meeste	energie?	
	
Het	plezier	van	de	jongens	op	het	veld.	Als	ik	op	zaterdag	langs	de	lijn	sta	en	ik	zie	het	plezier	van	
die	gasten,	zowel	bij	de	JO19-1	als	de	JO19-2,	dan	ben	ik	blij.	Jongens	blij-	ik	blij.	En	dan	is	winnen	
leuk,	maar	dan	is	plezier	nog	veel	belangrijker.	
	
Je	doet	ook	veel	andere	activiteiten	voor	Olympia.	
	
Ik	film	de	wedstrijden	van	het	1e	elftal,	sowieso	alle	thuiswedstrijden	(mits	deze	op	het	hoofdveld	
gespeeld	worden)	en	wanneer	mogelijk	ook	de	uitwedstrijden.	Van	de	wedstrijden	maak	ik	daar	in	
overleg	met	hoofdtrainer	Tom	Rietberg	een	videoanalyse	van,	die	besproken	wordt	met	
de	spelersgroep,	of	een	aantal	spelers.	De	video	analyse	was	een	idee	van	Bas	Mol,	waar	ik	direct	
heel	enthousiast	over	was	en	ook	Tom	zag	dat	direct	zitten	en	zag	er	de	meerwaarde	van	in.	Daar	
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zijn	we	toen	met	zijn	drieën	ingedoken,	software	uitgezocht	en	een	juiste	camera	en	nu	zijn	
we	hier	al	voor	het	3e	seizoen	mee	bezig.	Het	leuke	is	dat	er	ook	steeds	meer	teams	komen	die	
gebruik	willen	maken	van	de	mogelijkheid	om	wedstrijden	gefilmd	te	hebben.	Spelers	leren	er	veel	
van	en	voor	trainers	is	er	niets	handiger	dan	met	beelden	van	eigen	wedstrijden	dingen	aan	te	
kaarten	of	te	verbeteren.	
	
En	ik	leer	op	voetbalgebied	mede	ook	door	het	filmen	en	het	maken	van	de	analyses	zo	ontzettend	
veel	over	“het	spelletje”	bij,	van	zowel	Tom	als	ook	van	Bas,	maar	goed	dat	zijn	ook	voetbaldieren	
pur	sang.	
	
Je	hebt,	samen	met	Wilma	en	Esther,	de	presentatiegids	gemaakt.	Dat	was	
weer	even	aanpoten?	
	
Ja,	dat	was	zwaar.	Esther	(Van	Zutphen,	red.)	en	ik	hadden	drie	weekenden	de	tijd	om	alle	
teamfoto's	te	maken,	maar	twee	weekenden	was	bijna	alles	afgelast!	Maar,	en	dat	moet	je	er	echt	
bij	zetten:	chapeau	voor	Esther	die	echt	veruit	de	meeste	foto's	heeft	gemaakt.	
	
Zoals	met	alles	wat	met	de	club	te	maken	heeft,	had	je	ook	veel	zin	in	dit	interview.	Waarom	ben	je	
dan	toch	met	de	redactie	van	De	Olympiaan	gestopt?	Ik	was	eigenlijk	een	beetje	verbaasd	dat	je	
een	stapje	terug	wilde	doen.	
	
Ik	zou	sowieso	al	minder	gaan	schrijven.	Ik	zat	er	bij	de	vergaderingen	alleen	maar	om	te	horen:	die	
foto's	en	dat	filmpje	ga	ik	aanleveren.	Tja,	dat	kan	ik	achteraf	ook	horen	natuurlijk.	Ik	had	haast	
geen	avond	meer	voor	mezelf.	Dus	ik	moest	met	nog	iets	stoppen	en	aangezien	ik	al	aanzienlijk	
minder	ging	doen	voor	De	Olympiaan,	was	die	keuze	snel	gemaakt.	En	er	is	nu	weer	een	mooie,	
goede	redactie	die	van	de	digitale	Olympiaan	een	prachtig	iets	maakt,	dus	laat	het	met	een	gerust	
hart	achter!	
	
Mirelle	en	Omar,	ik	wens	jullie	nog	een	fijne	samenwerking.	Hopelijk	werkt	jullie	passie	en	gogme	
voor	voetbal	aanstekelijk	en	gaat	het	Olympia	dit	seizoen	veel	brengen!	
			


